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Viser til anmodning om innspel til vidare utbygging av fiberbreiband i Radøy. 
 
Eg har no starta grunnarbeidet med etableringa av feriestaden "SLETTA KAI OG FRITID", der BKK no 
legg rør for framføring av fiber. Røra vert lagd frå Sletta senter og fram til Sletta kai. 
 
For at "SLETTA KAI OG FRITID" skal verta ein attraktiv feriestad, er det naudsynt med skikkeleg 
breibandskapasitet. Slik situasjonen er i dag leverer ikkje Telenor breiband på kopar lenger, og mobilt 
breiband er det heller ikkje mogeleg å få då det ikkje er dekning for dette på Sletta- 
 
Eg er derfor svært glad for kommunens initiativ ovafor BKK, og ber om at Sletta vert prioritert slik det kjem 
fram på heimesida. 
 
Venleg helsing Roald Egil Straume   


